



## Transkript:

Our last class trip was ... like beginning of spring, end of winter; it was lots of fun; we went with the whole eighth grade, which are about like ... just about 100 kids; we had ... we went to Austria - into a little hotel which was privately owned. We went there by bus; we had two buses 'cause one bus was not enough for us 120 kids. It was lots of fun; we ... on the bus trip ... we watched movies, we listened to music, we sang, we played games. Then when we arrived in Austria after ten hours of bus ride, we all packed our things into our rooms, it was ...

Position: 1. Zeile: They went to		
RICHTIG	Auch alle orthografisch nicht korrekten Schreibweisen, die den Sinn erkennen lassen, werden akzeptiert.  • Austria	

Position: 2. Zeile: They stayed in a		
RICHTIG	Auch alle Antworten, die grammatikalisch oder orthografisch nicht korrekt sind, aber den Sinn erkennen lassen, werden akzeptiert.	
	• (little/privately owned) hotel	

Position: 3. Zeile: They went by		
RICHTIG	Auch alle Antworten, die grammatikalisch oder orthografisch nicht korrekt sind, aber den Sinn erkennen lassen, werden akzeptiert.  • bus	

Position: 4. Zeile: On the ride they listened to music and		
RICHTIG	Auch alle Antworten, die grammatikalisch oder orthografisch nicht korrekt sind, aber den Sinn erkennen lassen, werden akzeptiert. Eine der folgenden Alternativen wird genannt:  • watched movies  • sang  • played games	

Position: 5. Zeile: The trip took		
RICHTIG	Angabe des Zeitraums mit Stunden (ausgeschrieben oder als Ziffer/Abkürzung) genügt. Auch alle Antworten, die grammatikalisch oder orthografisch nicht korrekt sind, aber den Sinn erkennen lassen, werden akzeptiert.  • 10 hours/h	